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尊敬的傅德印校长，您好：
俄罗斯劳动与社会关系学院将于2022年9月20日举办第八届国际科学与实践会议“21世纪劳动世界：劳动生产率和报酬”。会议旨在探究在不断变化的世界中，就如何提升具有发展潜力领域的劳动生产率形成统一意见。
此次会议的热点议题有：新技术秩序下工资收入与劳动生产率之间的关系；生产劳动的物质激励因素和非物质激励因素；工资功能的部分实现以及减少其对劳动生产率的影响；法律法规在确保劳动生产率和工资均衡增长中所发挥的作用等等。
届时，将有来自俄罗斯境内外学者专家、从业人员，以及来自俄罗斯独立工联及其附属机构、雇主协会、俄罗斯联邦立法和行政机关代表出席会议。
此次会议将采取线上线下相结合的方式进行。参会链接和会议议程将另行告知。会议时间为2022年9月20日15:00（北京时间），参会人员可提前30分钟进入会议室签到。
在此，我校诚挚邀请您及贵校学者专家参加此次会议，并就相关主题做报告发言。请贵校于2020年9月3日前将参会人员名单及报告主题反馈至我校。

尼娜•库兹米娜
俄罗斯劳动与社会关系学院校长
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To President of China
Universty of Labor Relations
prof. Fu Deyin

Dear prof. Fu Deyint

On September 20, 2022, Academy of Labor and Social Relations is holding the VI In-
termatonal Scientific and Practcal Conference "The World of Work in the 21st Century:
Labour Productivity and Remuncration”, the purpose of which s o develop a consolidaied
opinion on promising areas of increasing labour produciviy n the changing world

During the discussions, i i plamned to discuss such topical issues as: the relationship.
betwveen wages and labour productiviy in the new technological order; material and non-
‘mateial factors of motivation of productive labour; pertal implementation of wage func-
tions and reduction of s impact on labou productivity; th role of egal egulation in ensur-
ing balanced growth n labour productivity and wages, tc.

‘The conference will be aftended by Russian and foreign reseatchers and pracitoners,
representatives of the Federaton of Independen Trade Unions of Russia and ts affliates,
associations of employers,legislative and executive authorites of the Russian Federation.

“The conference will be held in the format of personal joint prescnce with th posibilty
of remoe connection, The lnk to participate i the conference and the conference program
will be sent additonally.

“The conference will begin on September 20, 2022 at 10:00 in Moscow, Lobachevsky
51,90, 20d floor, hal Ns 3. Registration will stat at 930,

‘We invite you and specilists of China University of Labor Relations to take partin the
International Scientifc and Practcal Conference "The World of Work in the 215t Century:
Labour Productiviy and Remuneration" and speak o the stated topi. Pleasc,inform about
‘our decision, format of participation and topic of your report no late than September 03,
2022
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